
JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottsága 2014. november 3-án 16:00 órai kezdettel a 
Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében megtartott rendkívüli, nyílt üléséről.

Jelen vannak: Nagy Lászlóné bizottság elnöke,  Fehér  István,  Balogh Gábor,  Kecskeméti 
Ferenc, Baloghné Dobó Hajnalka bizottság tagja (5 fő).

Tanácskozási joggal megjelent: Szente Béla polgármester, Vargáné Vass Éva jegyző, Sahin-
Tóth Jenőné pénzügyi vezető.

Meghívott: Borbás Elvira OKÜB elnöke, Dzsupin Imréné SZKB elnöke.

Nagy  Lászlóné  bizottság  elnöke:  tisztelettel  köszönt  mindenkit  a  Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 2014. november 3-án 16:00 órára összehívott 
rendkívüli  ülésén.  Az  ülést  megnyitja,  megállapítja,  hogy  a  bizottság  határozatképes,  a 
bizottság mind az 5 tagja jelen van. A bizottsági ülésről készülő jegyzőkönyv vezetőjének 
Sahin-Tóth Jenőnét, a bizottsági ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítésére Baloghné Dobó 
Hajnalka bizottsági tagot kéri fel. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Településfejlesztési 
és Közbiztonsági Bizottsága  5 igen szavazattal – egyhangúlag - a jegyzőkönyvvezető és a 
jegyzőkönyv-hitelesítő személyére tett javaslatot elfogadta.

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: egy napirendi pont van: Előterjesztés a Konyha - Napközi 
épületének radiátor cseréjére. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Településfejlesztési 
és  Közbiztonsági  Bizottsága 5 igen szavazattal  –  egyhangúlag -  az alábbi napirendet 
fogadta el mai rendkívüli, nyilvános ülésére:

1.  Előterjesztés a Konyha-Napközi épületének radiátor cseréjére
Előadó: Szente Béla polgármester

Nagy Lászlóné bizottság elnöke:  mindenki  megkapta  az előterjesztés  anyagát,  volt  némi 
idejük áttekinteni. Arról kell most dönteni a bizottságnak, hogy az Konyha - Napközi épület 
fűtéskorszerűsítése  érdekében  radiátor  cserét  kell  végrehajtani,  mert  elavultak  már  a 
radiátorok. Két árajánlat érkezett az önkormányzathoz. Az egyik árajánlatot Csorba Ferenc 
monorierdői  vállalkozó nyújtotta  be,  a  másikat  pedig  Srágli  Attila  monori  vállalkozó.  Az 
előterjesztésből  mindenki  számára látható,  hogy a teljes bruttó  összköltség Csorba Ferenc 
ajánlatánál  bruttó  454  880.-  Ft,  Srágli  Attila  ajánlata  bruttó  413 000  Ft.   A  jelenleg 
korszerűtlen  bekötési  rendszernél  szükséges  a  radiátorok  bekötésének  átszerelése,  hogy 
hatékonyabban  tudjon  a  fűtési  rendszer  dolgozni.  Erre  árajánlatot  Csorba  Ferenc  helyi 
vállalkozó tett. Az átkötést szükséges elvégeztetni.

Szente Béla polgármester: a hatékonyság érdekében Csorba Ferenc azt is betervezte, hogy át 
kell  kötni  a  radiátorokat,  különben  nem  fog  üzemelni.  Betervezte  a  fűtésszereléssel 
kapcsolatos fali hibák, festés, csempe, járólap sérülés kijavítását és helyreállítását. Ez sem 
elhanyagolható,  hogy  utána  ki  végzi  ezeket  a  munkálatokat.  A 7  db  lapradiátor  cseréje 
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indokolt,  a  10  db  nem.  Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági 
Bizottságnak,  hogy  aszerint  hozza  meg  a  döntését,  hogy  mind  hatékonyságból,  mind 
takarékosságból sokkal bővebb árajánlatot és leírást adott a helyi vállalkozó Csorba Ferenc, 
mint a másik a Srágli Attila, és ez a 41 880.-Ft különbség a két árajánlat között elenyésző. Van 
fent egy új kazán, az elavult radiátorokkal nem biztos, hogy hatékonyan tudna működni és 
hosszú távon ez kifizetődőbb a fűtési számlában is. 

Dzsupin  Imréné  SZKB  elnöke:  ott  volt  Csorba  Ferenccel,  amikor  megnézte  a  fűtési 
rendszert, felment a padlásra is és mindent megnézett, ő mondta azt, hogy nem fontos 10 db 
radiátor cseréje, elég lesz 7 db is. Kicsivel nagyobbat rakna, mint a régiek, de viszont ennek 
az  átszerelése  mindenképpen  szükséges.  Ő  egy  nagyon  megbízható  ember  és  arról  nem 
beszélve, hogy monorierdői lakos. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: köszöni szépen, nagyon hasznos információk voltak. 

Balogh  Gábor  bizottsági  tag:  átolvasta  az  egész  rendszert.  Támogatja  a  Csorba-féle 
ajánlatot, de egy dolgot hiányol tőle, hogy nem tér ki kellő részletességgel a változtatásokkal 
elérhető  hatékonyság  javulására.  Ő  nem  ismeri,  de  itt  többen  igen,  el  tudja  fogadni  az 
ajánlatát, mert tényleg 41 000 Ft nem pénz. Javasolja erre a feladatra, ráadásul monorierdői 
lakos,  könnyen elérhető. Srágli  Attila adott egy sima, átlátható árajánlatot,  nem valószínű, 
hogy átnézte a rendszert úgy, ahogy kellett volna. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: maga is azt akarta mondani, hogy Srágli Attila árajánlata 
még annyit sem tartalmaz, mint Csorba Ferenc ajánlata. Az utólagos helyreállítási munkákat a 
megrendelővel egyeztetve helyreállítja.  Ez egyértelműen nem jelenti  azt,  hogy ezt ő fogja 
helyreállítani, de lehet, hogy ő olvassa rosszul az anyagból.

Szente  Béla  polgármester:  a  megrendelővel  egyeztetve  arról  szól,  hogy  időpontot  kell 
egyeztetni, hogy mikor lehet helyreállítani. Valószínű, hogy fog járólap meg ilyesmi sérülni, 
azt ki kell javítani, ami benne van a munkadíjban. 

Fehér István bizottsági tag: egyik ajánlatot tevő sem adott vállalási határidőt. Nem jelenti 
azt, hogy sürgős, de jó lett volna, ha benne lenne.

Szente Béla polgármester: ez részletkérdés, ha megkötésre kerül bármelyik vállalkozóval a 
szerződés, akkor ki kell kötni a vállalási határidőt. Úgy kell kötni, hogy a lehető legrövidebb 
határidőn belül készüljön el a munka. 

Kecskeméti  Ferenc  bizottsági  tag:  jelenleg  nincs  fűtés,  gondolja,  hogy  megbeszélték 
polgármester úrral, hogy a szerződéskötéskor azonnal el kell kezdeni a munkát. 

Szente Béla polgármester: nem beszélt ilyenről, majd akkor fog, ha fel lesz rá hatalmazva, 
egyelőre árajánlatot kért be. 

Nagy  Lászlóné  bizottság  elnöke:  összefoglalja,  amit  elhangzott  idáig.  Úgy  tűnik,  hogy 
Csorba  Ferenc  monorierdői  vállalkozó részletesebb árajánlatot  adott,  ugyan  7  db  radiátor 
felszerelésére tett árajánlatot, míg a másik vállalkozó 10 db-ra. Az előzetes megbeszélések 
alapján  az  hangzott  el,  hogy a  10  db  nem is  indokolt.  Csorba  úr  ajánlata  tartalmazza  a 
hibáknak a kiküszöbölését,  ami  a  régi,  rossz bekötés  helyreállítása,  vagyis  rendbe teszi  a 
bekötési rendszert.  Ezzel jobb fűtés lesz elérhető.  Javasolja, annak érdekében, hogy minél 
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előbb megtörténhessen a radiátorok helyreállítása, hozza meg a Pénzügyi, Településfejlesztési 
és Közbiztonsági Bizottság a döntést. 

Vargáné Vass Éva jegyző: törvényességi észrevétele van. A határozat-tervezetből nem derül 
ki, hogy mit rendelnek meg, nem derül ki, hogy milyen összegben és az előbb elhangzott az, 
hogy csatolták  az  előterjesztéshez  a  szerződést.  Ez,  ami  csatolásra  került  nem szerződés, 
hanem teljesítés igazolás. A szerződéses feltételekről ebben a pillanatban nem tudnak semmit. 
Vagy azt teszik, hogy most kidolgozzák a szerződéses feltételeket és azt beírják a határozati 
javaslatba  és  akkor  ettől  eltérni  nem  lehet,  és  így  rendelik  meg.  Vagy  pedig  várnak  a 
vállalkozó szerződés tervezetére. 

Nagy  Lászlóné  bizottság  elnöke:  köszöni  szépen  a  segítséget.  Akkor  a  szerződésnek 
tartalmaznia kell, hogy hol, Monorierdő Község Önkormányzat Konyhája, 2213 Monorierdő, 
Gyöngyvirág u. 11. El kell, hogy hangozzon a személy, hogy ki köti ezt a szerződést. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Monorierdő Község Önkormányzat képviseletében eljár Szente 
Béla polgármester. Ide még az önkormányzat adószámát is be kell, hogy írják, be kell írni a 
vállalkozó  nevét,  székhelyét,  adószámát.  Ez  mindenképpen  kell,  hogy  szerepeljen  már 
magában a határozati  javaslatban is  és az elfogadott  határozatban is.  Illetve a  megrendelt 
munka, a megrendelés összege, elkészülés határideje és a fizetés módja. 

Szente Béla polgármester: ezt a szerződésnek kell, hogy tartalmazza, akkor nem úgy kellene, 
hogy megbízza Szente Béla polgármestert, hogy a szerződést kösse meg xy vállalkozóval. A 
szerződésnek kell, hogy tartalmazza az itt elhangzottakat. 

Vargáné Vass Éva jegyző: ez igaz, csak mindig úgy szokták tárgyalni, hogy a vállalkozó a 
szerződés tervezetet is be szokta nyújtani az ajánlathoz. Ha nem, akkor vissza szokták hozni a 
szerződés  tervezetét.  Mivel  itt  indokolt  volt  a  rendkívüli  bizottsági  és  testületi  ülés 
összehívása  is,  hogy  lehetőség  szerint  az  adminisztráció  ne  akadályozza  a  döntést  és  a 
megvalósítást, az a javaslat, hogy a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 
határozati  javaslatába  és  a  Képviselő-testület  határozatába  is  foglalják  bele  azokat  a 
legfontosabb  szerződéses  elemeket,  amiktől  érvényesen  eltérni  nem  lehet.  Ez  köti  a 
polgármester urat, amikor szerződést köt és köti a szerződő partnert is, amikor a szerződéses 
feltételeket elfogadja. Ennek a teljesítését kell majd leigazolni. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke:  belekerült  az önkormányzat  kötelezettsége,  belekerült  a 
fizetési határidő, a vállalkozónak is kell,  hogy kötelezettsége legyen, mikorra teljesüljön a 
munka elvégzése. Mi van akkor, ha nem teljesíti? 

Vargáné Vass Éva jegyző: ezeket mindenképpen bele kell tenni a határozati javaslatba, hogy 
polgármester  úrnak megkönnyítsék a dolgát,  amikor a szerződést megköti.  Érdemes lenne 
pontosítani, hogy hány db radiátort kell, hogy felszereljen, érdemes pontosítani, hogy hány db 
kötést  kell  létrehozni,  az  ehhez  szükséges  anyagot  pedig  az  ajánlati  árba  szíveskedjenek 
betudni. Gondolja, hogy új csöveket kell venni meg szelepeket.

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: először dönteni kell a két ajánlat között, ez következik, úgy 
gondolja. És azt követően a szerződésről.

Vargáné Vass Éva jegyző: mehet egyben, segíteni fog.   
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Fehér  István  bizottsági  tag:  jegyző  asszony  mondta,  hogy  kell  az  adószám,  egyik 
ajánlattevőnél sincs adószám feltüntetve. 

Vargáné Vass Éva jegyző: Csorba Ferencnél itt van az anyagban az adószám 50777341-1-33 
a bélyegzőn. A Srágli Attiláét nem látja valóban. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: mind alakilag, mind tartalmilag komolytalan Srágli Attila 
ajánlata, nincs rajta még aláírás sem. 

Vargáné Vass  Éva jegyző:  a javaslat  a  képviselő-testület  felé  lehet  az,  hogy Monorierdő 
Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és 
Közbiztonsági  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  konyha  –  napközi 
épületének radiátor  cseréjére  vonatkozó ajánlatokból  az alábbi  döntést  hozza:  Monorierdő 
Község  Önkormányzat  konyhája  2213  Monorierdő,  Gyöngyvirág  u.  11.  szám  alatt  lévő 
épületében a Képviselő-testület Csorba Ferenc 2213 Monorierdő, Gagarin u. 6. szám alatti 
székhelyű  vállalkozótól,  adószáma:  50777341-1-33  rendelje  meg.  A  Pénzügyi, 
Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a 
benyújtott árajánlatban megjelölt konyha - étkező fűtéskorszerűsítése munka elvégzése során 
a vállalkozótól a régi radiátorok cseréje, régi kötések átalakítása, új kötések 7 db, régi kötés 
megszüntetése  új  keresztkötés  miatt  4  db,  radiátor  megszüntetés  húselőkészítő  kötés 
kupakólással  lezárás  1  db,  fűtési  rendszerindítás  rendszer  töltés,  légtelenítés,  ellenőrzés, 
próbafűtés  1  db  munkát  rendelje  meg  bruttó  454 880  Ft  összegben.  Hatalmazza  fel  a 
polgármestert  a  vállalkozóval  kötendő  szerződés  aláírására.  Javasolja  a  Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság a Képviselő-testületnek, hogy a vállalkozói 
szerződésben az elvégzett munka vonatkozásában 1 év garancia kerüljön kikötésre, továbbá a 
vállalkozó  a  teljesítési  igazolással  egy  időben  adja  át  a  megrendelő  számára  a  beépített 
eszközök  műbizonylatait,  teljesítési  határidőt  2014.  november  22-ében  javasolja 
megállapítani.  A megrendelt  munka  elvégzését  követően  a  teljesítés  igazolás  kiadására  a 
polgármester legyen jogosult. 
Javasolja a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság, hogy a megrendelőt a 
polgármester  készítse  el  és  a  munka  elvégzését  követően  a  teljesítés  kiadására  is  a 
polgármester jogosult. Az elvégzett munka ellenértékét a teljesítés igazolás kiadását követően, 
számla ellenében az önkormányzat átutalással, a számla kézhezvételétől számított 15 napon 
belül  teljesítse.  Javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  fűtésszereléssel  kapcsolatos  fali 
hibák,  festés,  csempe  és  járólap  sérülés  kijavítása  a  megrendelővel  egyeztetve  kerüljön 
helyreállításra.  

Baloghné Dobó Hajnalka bizottsági tag: azokat felsorolta Csorba Ferenc, nem kell külön 
bevenni.

Vargáné Vass Éva jegyző: az a helyzet, ha a szerződésben ez nincs benne, akkor nem lesz 
köteles elvégezni.

Kecskeméti Ferenc bizottsági tag: ezt át kell másolni az előterjesztésből a szerződésbe, amit 
itt le van írva. 

Vargáné Vass  Éva jegyző:  ha nincs  benne,  nem fogják tudni  igazolni,  hogy a csempe a 
munka  megkezdése  előtt  esett  le  vagy  utána,  ebből  ne  legyen  probléma.  Tényleg  így  a 
tisztességes, ha előre tisztázzák a feltételeket. 
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Dzsupin Imréné SZKB elnöke:  itt  az van, hogy a fűtésszereléssel kapcsolatos fali hibák, 
festés,  csempe és járólap felújítást  a megrendelővel egyeztetve helyreállítja.  Ezek a hibák 
lehetnek végül is. 

Balogh Gábor bizottsági tag: itt arról van szó és ő azzal védekezik, hogyha leeresztenek egy 
rendszert, új radiátorokat raknak fel, feltöltik a rendszert, ha esetleg régi cső kilyukad, vagy 
szivárog ő erre gondolt,  hogy plusz költséget jelenthet.  Ami teljesen logikus,  hogyha egy 
olyan sérül, amit ő nem szerelt. Ez lehet csak a plusz. 

Dzsupin Imréné SZKB elnöke: az lett volna jó, ha a radiátorokat és mindent ki tudnának 
cserélni, de nagyon jól tudják, hogy ez sok millió forintba kerül. Csorba Ferenc a konyha 
vezetőjével is végig ment és megkérdezte tőle, hogy mit kell kicserélni, hol kell kicserélni, 
mit kell lekúpozni, stb. Mivel nincs több millió forint arra, hogy minden lecseréljenek, azt 
gondolták, hogy azért, hogy fűthető legyen, ezért jött be ez az árajánlat. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke: megkérdezi, hogy kellhet-e még a szerződésbe bármi, amit 
bele kell foglalni? 

Fehér István bizottsági  tag: ha  november  22-ig  nem végzi  el  a  feladatot,  akkor  kötbért 
köteles fizetni a vállalási érték 3 %-a erejéig. Ő a kivitelező, neki kell teljesíteni a vállalt 
határidőn belül a munkát. 

Dzsupin Imréné SZKB elnöke: akkor ő is beleírhatná a szerződésbe, hogyha december 7-ig 
nem kerül  kifizetésre,  akkor  kötbért  köteles  az  önkormányzat  fizetni.  Csorba  Ferenc  már 
nagyon sokszor ingyen és bérmentve nagyon sok dolgot elvégzett.

Baloghné Dobó Hajnalka bizottsági tag: egyáltalán a vállalkozó fel van erre készülve, hogy 
ő meg lesz ezzel bízva? Lehet, hogy csak szombaton tudja elkezdeni a munkát. 

Szente Béla polgármester:  javasolja,  hogy vegyék bele  a  szerződésbe,  hogy az elvégzett 
munka után a vállalkozó 1 év garanciát vállaljon. 

Vargáné Vass Éva jegyző:  a műbizonylatokat le kell  adni.  Nem volt  módosító javaslat  a 
határozati javaslathoz. 

Nagy  Lászlóné  bizottság  elnöke:  miután  pénzügyi  döntés  születik,  meg  kell  jelölni  a 
fedezetet.

Vargáné Vass Éva jegyző: ennek a fedezete az intézményi karbantartás előirányzat cofogról 
fog történni. 

Nagy  Lászlóné  bizottság  elnöke:  megkérdezi,  hogy rendelkezésre  áll-e  ez  az  összeg  az 
előirányzatban?

Vargáné Vass Éva jegyző: rendelkezésre áll. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke:  megkérdezi,  hogy van-e még bárkinek javaslata, amit a 
szerződésbe bele kellene foglalni? Ugye nem kell még egyszer elmondani a határozati javaslat 
tartalmát? 
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Vargáné Vass Éva jegyző: nem kell. Megismétli a határozati javaslatot. Monorierdő Község 
Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a konyha – napközi épületének radiátor 
cseréjére vonatkozó ajánlatokból az alábbi döntést hozza: Monorierdő Község Önkormányzat 
konyhája  2213 Monorierdő,  Gyöngyvirág  u.  13.  szám alatt  lévő épületében  a  Képviselő-
testület Csorba Ferenc 2213 Monorierdő, Gagarin u. 6. szám alatti székhelyű vállalkozótól, 
adószáma: 50777341-1-33 rendelje meg. A Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági 
Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a benyújtott árajánlatban megjelölt konyha - 
étkező fűtéskorszerűsítése munka elvégzése során a vállalkozótól a régi radiátorok cseréje, 
régi kötések átalakítása, új kötések 7 db, régi kötés megszüntetése új keresztkötés miatt 4 db, 
radiátor megszüntetés húselőkészítő kötés kupakólással lezárás 1 db, fűtési rendszerindítás 
rendszer töltés, légtelenítés, ellenőrzés, próbafűtés 1 db munkát rendelje meg bruttó 454 880 
Ft összegben. Hatalmazza fel a polgármestert a vállalkozóval kötendő szerződés aláírására. 
Javasolja a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság a Képviselő-testületnek, 
hogy a vállalkozói szerződésben az elvégzett munka vonatkozásában 1 év garancia kerüljön 
kikötésre,  továbbá  a  vállalkozó  a  teljesítési  igazolással  egy időben  adja  át  a  megrendelő 
számára a beépített  eszközök műbizonylatait,  teljesítési  határidőt 2014. november 22-ében 
javasolja  megállapítani.  A  megrendelt  munka  elvégzését  követően  a  teljesítés  igazolás 
kiadására  a  polgármester  legyen  jogosult.  Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és 
Közbiztonsági  Bizottság,  hogy  a  megrendelőt  a  polgármester  készítse  el  és  a  munka 
elvégzését  követően a  teljesítés  kiadására  is  a  polgármester  jogosult.  Az elvégzett  munka 
ellenértékét  a  teljesítés  igazolás  kiadását  követően,  számla  ellenében  az  önkormányzat 
átutalással,  a  számla  kézhezvételétől  számított  15  napon  belül  teljesítse.  Javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a fűtésszereléssel kapcsolatos fali hibák, festés, csempe és járólap 
sérülés kijavítása a megrendelővel egyeztetve kerüljön helyreállításra.  Javasolja a Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság a Képviselő-testületnek, hogy a megrendelt 
munka fedezetét az intézményi karbantartás előirányzat terhére biztosítsa. 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke:  aki  a jegyző asszony által  elmondott  határozat-tervezet 
javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Településfejlesztési 
és Közbiztonsági Bizottsága 5 igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot 
hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottsága

85/2014. (XI. 03.) PTKB
határozata

a Konyha – Napközi épületének radiátor cseréje vonatkozásában

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi, 
Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-
testületnek, hogy a konyha – napközi épületének radiátor cseréjére vonatkozóban 
az  alábbi  döntést  hozza:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  konyhája  2213 
Monorierdő, Gyöngyvirág u. 13. szám alatt lévő épületében a Képviselő-testület 
Csorba Ferenc 2213 Monorierdő, Gagarin u. 6. szám alatti székhelyű vállalkozó, 
adószáma: 50777341-1-33 ajánlatát fogadja el. 
A  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  javasolja  a 
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Képviselő-testületnek, hogy a benyújtott árajánlatban megjelölt konyha - étkező 
fűtéskorszerűsítése  munka  elvégzése  során  a  vállalkozótól  a  régi  radiátorok 
cseréje,  régi  kötések  átalakítása,  új  kötések  7 db,  régi  kötés  megszüntetése  új 
keresztkötés miatt 4 db, radiátor megszüntetés húselőkészítő kötés kupakólással 
lezárás  1  db,  fűtési  rendszerindítás  rendszer  töltés,  légtelenítés,  ellenőrzés, 
próbafűtés 1 db munkát rendelje meg bruttó 454 880 Ft összegben. 
Hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vállalkozóval  kötendő  szerződés  aláírására. 
Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  vállalkozói  szerződésben  az  elvégzett  munka 
vonatkozásában 1 év garancia kerüljön kikötésre, továbbá a vállalkozó a teljesítési 
igazolással  egy  időben  adja  át  a  megrendelő  számára  a  beépített  eszközök 
műbizonylatait. 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság a teljesítési határidőt 
2014. november 22-ében javasolja megállapítani. A megrendelt munka elvégzését 
követően a teljesítés igazolás kiadására a polgármester legyen jogosult.
Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság,  hogy  a 
megrendelőt a polgármester készítse el és a munka elvégzését követően a teljesítés 
kiadására is a polgármester legyen jogosult. 
Az elvégzett munka ellenértékét a teljesítés igazolás kiadását követően, számla 
ellenében  az  önkormányzat  átutalással,  a  számla  kézhezvételétől  számított  15 
napon belül teljesítse. 
Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  fűtésszereléssel  kapcsolatos  fali  hibák,  festés, 
csempe  és  járólap  sérülés  kijavítása  a  megrendelővel  egyeztetve  kerüljön 
helyreállításra.  
Javasolja  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  megrendelt  munka  fedezetét  az  intézményi 
karbantartás előirányzat terhére biztosítsa. 
Határidő azonnal és 2014. november 22.
Felelős: Szente Béla polgármester, 

Nagy Lászlóné bizottság elnöke

Nagy Lászlóné bizottság elnöke:  miután több napirendi  pontja  nincs  az ülésnek,  ezért  a 
bizottság ülését 16:37 órakor bezárja. 

K.m.f.

 Nagy Lászlóné Baloghné Dobó Hajnalka
bizottság elnöke    jegyzőkönyv-hitelesítő
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